
Referat af bestyrelsesmøde 30. maj 2023. 

Til stede: Gitte, Mette og Ronja Frida (ref.) 

1. Valg af ordstyrer: Gitte.  

2. Godkendelse af dagsorden: Godkendt.  

3. Udsugning i lejligheder: Til september påbegyndes rensning af udsugningsanlæg i 

lejlighederne, der kommer brev til de enkelte lejere om det præcise tidspunkt.  

4. Ladestandere: Installation af ladestandere er blevet lidt forsinket, men arbejdet 

skulle gerne påbegyndes d. 31/5-23. 

5. Hjertestarter: Vi har igen fået afslag på vores ansøgning om at få en hjertestarter 

gennem Trygfonden. Vi prøver at undersøge hvad en hjertestarter koster, hvis vi selv 

skal købe en.  

6. Gårdvandring: Vi har lært at det fremover hedder markvandring. Vi var rundt og 

se på de fælles udearealer. Der vil blive installeret en bom ved brandvejen ind til 

gård 8. Til august kommer der en runde hvor vi ser på haver, hegn og hække etc.  

7. Evt. Vi har haft besøg af en beboer fra gård 5, der fortalte at der er mange 

støjgener fra musikanlæg i forbindelse med spil på basket banen. Vi får lavet et skilt 

der beder om, at dem der bruger banen ikke spiller høj musik og at musikken skal 

slukkes senest kl. 21. Det har også været et problem tidligere år, så nu ser vi på om 

et skilt kan hjælpe. 

 

Afdelingsbestyrelsen 


